
 
 

 
 

	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
	  
	  	   	   	   	   	   	  
	  
Secretarieel	  Jaarverslag	  2014	  
Belangenvereniging	  De	  Oude	  en	  de	  Nieuwe	  Delf	  
	  
	  
De	  Belangenvereniging	  werd	  statutair	  opgericht	  op	  1	  Januari	  2013	  en	  is	  
voortgekomen	  uit	  een	  fusie	  tussen	  Belangenvereniging	  Wateringsepoort	  en	  
Bewonersvereniging	  Grachtengebied	  Zuid.	  
	  
Samenstelling	  bestuur	  
	   	   rooster	  van	  aftreden	  
Ansje	  Jonquière-‐Kamps	   voorzitter	   2016	  
Geraldine	  Post	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   secretaris	   2017	  
Henk	  van	  Bergen	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  penningmeester	   2016	  	  
Ronald	  Korenstra	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  bestuurslid	   2016	  
Gabriël	  Lodewijks	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  bestuurslid	   2016	  
Rob	  Stikkelman	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  bestuurslid	   2016	  
	  
Ledenbestand	  
Aantal	  leden:	   	   	   	   	   321	  
Erelid	   	   	   	   	   	   de	  heer	  A.H.P.	  van	  der	  Burgh	  
Lid	  van	  verdienste	   	   	   	   mevrouw	  J.H.M.	  van	  der	  Jagt-‐Toet	  
	  
Ledenbijeenkomsten	  
• Op	  12	  januari	  vond	  een	  geslaagde	  nieuwjaarsreceptie	  plaats	  in	  de	  Synagoge	  

aan	  de	  Koornmarkt	  	  met	  muzikaal	  optreden	  door	  ‘Peter	  en	  Vrienden’	  
• Op	  7	  maart	  was	  er	  weer	  gelegenheid	  voor	  onze	  leden	  elkaar	  te	  ontmoeten	  

tijdens	  de	  buurtborrel	  in	  het	  Meisjehuis.	  	  
• De	  	  Algemene	  Ledenvergadering	  vond	  op	  27	  mei	  plaats	  in	  het	  

Vermeercentrum	  met	  aansluitend	  een	  interessante	  lezing	  door	  historicus	  
Kees	  van	  der	  Wiel	  over	  archiefonderzoek	  van	  eigen	  panden.	  	  

• In	  oktober	  is	  de	  buurtborrel	  gecombineerd	  met	  een	  bezoek	  aan	  Oude	  Delft	  
49,	  een	  pand	  van	  de	  Vereniging	  Hendrick	  de	  Keyser	  en	  zetel	  van	  de	  Fundatie	  
van	  Renswoude.	  Meer	  dan	  50	  leden	  mochten	  wij	  ontvangen	  voor	  een	  zeer	  
interessante	  lezing	  door	  de	  sleutelbewaarders,	  Irene	  en	  Maarten	  Leupen.	  

	  
Bestuursvergaderingen	  
Het	  bestuur	  kwam	  gedurende	  het	  verslagjaar	  regulier	  bijeen,	  met	  uitzondering	  
van	  de	  vakantieperiodes.	  
	  
	  
	  
	  
	  



 
 

 
 

Belangrijkste	  onderwerpen	  2014	  
	  
Horeca	  Convenant	  binnenstad	  Delft	  
	  
	  

	  
	  
	  

	  
	  
Belangrijk	  succes	  voor	  de	  
gezamenlijke	  bewonersverenigingen	  
was	  de	  ondertekening	  van	  het	  
Horeca	  Convenant	  Delft	  op	  25	  april	  
2014.	  Dit	  convenant	  is	  het	  resultaat	  
van	  de	  constructieve	  bestuurlijke	  
samenwerking	  tussen	  Koninklijke	  
Horeca	  Afdeling	  Delft,	  Bewoners	  
Platform	  Binnenstad	  Noord,	  
Belangenvereniging	  Zuidpoort,	  	  en	  
onze	  belangenvereniging.	  	  

De	  belangrijkste	  afspraken	  uit	  het	  convenant	  zijn:	  	  
o Meldpunt	  overlast	  (0900-‐8844)	  is	  bestemd	  voor	  overlast	  en	  24/7	  

bereikbaar,	  met	  regulier	  overleg	  over	  meldingen	  	  
o Horeca	  is	  zelf	  verantwoordelijk	  voor	  voorkomen	  overlast	  
o Clustering	  buitenoptredens	  door	  aansluiting	  bij	  lokale	  collectieve	  

feestdagen	  
o Ondernemers	  zijn	  verantwoordelijk	  voor	  begrenzen	  geluidsoverlast	  
o Ambassadeur	  namens	  horeca	  als	  ‘troubleshooter’.	  	  
o Horeca	  voert	  bewustwordingscampagne	  om	  overlast	  omwonenden	  te	  

beperken	  
o Overleg	  tussen	  partijen	  uit	  convenant	  in	  geval	  van	  problemen	  

Het	  meldpunt	  heeft	  een	  aantal	  aanloopproblemen	  gekend.	  Het	  protocol	  voor	  het	  
servicecentrum	  is	  inmiddels	  verbeterd	  en	  de	  medewerkers	  krijgen	  specifieke	  
instructies.	  Ongewijzigd	  advies;	  bel	  dit	  centrale	  nummer	  bij	  overlast!	  En	  doe	  
tevens	  melding	  via	  het	  contactformulier	  op	  de	  site	  www.grachtengebieddelft.nl	  	  
	  
Overlast	  van	  festiviteiten	  in	  het	  centrum	  van	  Delft	  
Binnenstadsbreed	  waren	  er	  uitzonderlijk	  veel	  klachten	  over	  festiviteiten	  in	  de	  
openbare	  ruimte	  
In	  een	  gezamenlijke	  brandbrief	  hebben	  de	  belangenverenigingen	  uit	  de	  
binnenstad	  aandacht	  gevestigd	  op	  de	  verstoorde	  balans	  in	  de	  stad.	  Aanvullend	  
werd	  ook	  ingesproken	  in	  een	  raadscommissie.	  Dit	  leidde	  ertoe	  dat	  de	  wethouder	  
moest	  toezeggen	  dat	  de	  bewoners	  in	  vroeg	  stadium	  betrokken	  zouden	  worden	  
bij	  de	  evaluatie	  van	  Evenementennota	  2009	  en	  dat	  zonodig	  ook	  aanpassing	  van	  
beleid	  zal	  plaatsvinden	  	  	  	  	  	  	  
	  
Overlast	  Owee	  
Met	  onze	  ‘buren’	  en	  tevens	  leden,	  sociëteit	  Sint	  Jansbrug	  zijn	  we	  in	  overleg	  
gegaan	  om	  de	  overlast	  rond	  de	  sociëteit	  met	  name	  tijdens	  de	  OWee	  te	  beperken.	  
Er	  is	  oplossingsgericht	  gesproken	  en	  een	  aantal	  afspraken	  is	  gemaakt.	  Mooi	  
resultaat	  is	  	  onder	  meer	  dat	  tijdelijk	  beheerder	  Motus	  van	  het	  Armamentarium	  



 
 

 
 

bereid	  is	  geweest	  om	  een	  deel	  van	  het	  buitenterrein	  (ingang	  hek	  Breestraat)	  in	  
gebruik	  te	  geven	  als	  stalling	  voor	  	  ±	  250	  fietsen	  die	  voorgaande	  jaren	  langs	  het	  
Oude	  Delft	  en	  in	  de	  Nickersteeg	  werden	  geplaatst.	  	  
	  
Parkeren	  
Naar	  aanleiding	  van	  de	  voortdurende	  klachten	  over	  het	  tekort	  aan	  
parkeerplaatsen	  voor	  vergunninghouders	  werd	  besloten	  om	  -‐	  net	  als	  in	  2011	  -‐	  
zelf	  de	  parkeerdruk	  in	  kaart	  te	  brengen.	  	  
	  
Leden	  van	  de	  drie	  verenigingen	  hebben	  in	  de	  periode	  6-‐12	  oktober	  dagelijks	  drie	  
tellingen	  uitgevoerd.	  De	  resultaten	  zijn	  vastgelegd	  in	  het	  rapport	  dat	  op	  de	  site	  
van	  de	  vereniging	  is	  terug	  te	  vinden.	  Op	  30	  oktober	  is	  dit	  rapport	  aangeboden	  
aan	  leden	  van	  de	  commissie	  Ruimte,	  Verkeer	  en	  Wonen	  en	  wethouder	  Harpe.	  	  
De	  bevindingen	  waren:	  

• De	  parkeerdruk	  voor	  bewoners	  is	  onveranderd	  groot,	  
• De	  bezettingsgraad	  van	  de	  parkeergarages	  is	  schrikbarend	  laag	  en	  zelfs	  

verslechterd	  ten	  opzichte	  van	  2011.	  
Er	  werd	  aangedrongen	  om	  de	  pleinen	  terug	  te	  brengen	  naar	  vergunningparkeren	  
en	  de	  bezoekers	  zo	  veel	  mogelijk	  te	  geleiden	  naar	  de	  parkeergarages.	  Kortom:	  de	  
juiste	  parkeerder	  op	  de	  juiste	  plaats.	  	  
	  
	  
Stichting	  Centrum	  Management	  Delft	  
Ook	  in	  2014	  bekleedde	  Ansje	  Jonquière	  namens	  de	  binnenstadsbewoners	  een	  
zetel	  in	  het	  bestuur	  van	  de	  Stichting	  Centrum	  Management	  Delft.	  Deze	  stichting	  
geeft	  uitvoering	  aan	  de	  doelstellingen	  van	  de	  Nota	  Binnenstad	  Vitaal	  en	  Gastvrij	  
met	  een	  horizon	  tot	  2020	  ter	  versteviging	  van	  de	  binnenstadseconomie.	  De	  
overige	  vijf	  zetels	  worden	  bekleed	  door	  de	  wethouder	  binnenstad,	  en	  
vertegenwoordigers	  van	  vastgoed,	  cultuur,	  detailhandel	  en	  horeca.	  Adviseur	  zijn	  
directeur	  Delft	  Marketing	  en	  Programmamanager	  Binnenstad.	  In	  2014	  werd	  
gezamenlijk	  met	  de	  ondernemers	  uit	  het	  Bestuurlijk	  Overleg	  Binnenstad	  een	  
onafhankelijke	  Centrummanager	  aangesteld	  die	  de	  Nota	  concreet	  maakt	  en	  met	  
alle	  belanghebbenden	  projecten	  opzet.	  	  


